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Team Taakveld Onderwerp Toelichting 

Puck de Nijs – Visser  

Sociale ontwikkeling  Onderwijs en jeugd Uitkomst risicoanalyse toezicht en handhaving 

kinderopvang 

In juni is uw raad per RIM (nummer 055) 

geïnformeerd over de jaarverantwoording 

kinderopvang 2022. Op basis van deze 

aangeleverde verantwoording wordt door de 

Inspectie van het Onderwijs een risicoanalyse 

uitgevoerd. 

Onlangs heeft de Inspectie van het Onderwijs de 

gemeente laten weten dat er op basis van de 

risicoanalyse geen aanleiding is om een 

onderzoek naar de gemeente uit te voeren. 

Hieruit kan worden geconcludeerd dat de 

gemeente aan haar wettelijke taak voldoet. 

 

 Onderwijs en jeugd Uitkomst risicoanalyse 

onderwijsachterstandenbeleid 

Op basis van de ingevulde vragenlijst van de 

Inspectie van het Onderwijs zijn een paar 

mogelijke risico’s geconstateerd in de 

taakuitvoering. Het gaat hier om het jaarlijks 

overleg met schoolbesturen en houders van de 

kinderopvang én om het zicht hebben op het 

aantal doelgroepkinderen. 

 

Voor het eerstgenoemde geldt dat de gemeente 

hierover in goed contact staat met de besturen 

en tijdens het eerstvolgende overleg met hen hier 

dieper op in zal gaan. Voor het tweede punt 

geldt dat de gemeente hier met de GGD over in 

gesprek gaat om ervoor te zorgen dat de juiste 

gegevens aangeleverd worden. 

 

Uit de risicoanalyse van de Inspectie van het 

Onderwijs blijkt dat er een groot aantal 

gemeenten zijn waar mogelijke risico’s zijn 

geconstateerd. Daarom hebben zij een 



prioritering gemaakt om te bepalen met welke 

gemeenten zij een gesprek gaan voeren over de 

taakuitvoering en met welke niet. Onze 

gemeente valt in de laatste groep, wat betekent 

dat er geen gesprek met ons zal worden 

gevoerd. 

 Onderwijs en jeugd 

 

Urgente projecten 2023 voor 

onderwijshuisvesting 

De urgente projecten onderwijshuisvesting voor 

2023 zijn grotendeels afgerond. Hieronder valt het 

aanbrengen van geluidisolatie op de Hoge Akker 

in Tuitjenhorn, oplossen van bouwfouten op de 

Hoge Ven in Warmenhuizen en de formalisatie 

van de Suvis regeling m.b.t. ventilatie op het 

Regius college. Voor de realisatie van basisschool 

de Zwerm in Sint Maarten is de beschikking 

verstuurd. De bouw start na de levering van de 

noodlokalen begin april. Over de 

financieringsaanpak voor de midden- en lange 

termijn projecten van onderwijshuisvesting wordt 

u in Q1 nader geïnformeerd. 

 Gezondheid Extra contactmomenten JGZ De gemeente heeft besloten om een verzoek 

van de GGD te honoreren: op basis van een 

gesignaleerde behoefte heeft de GGD aan de 

gemeente gevraagd om voor 2024 extra 

aanvullende contactmomenten 

jeugdgezondheidszorg (JGZ) te subsidiëren  

(€6.690). Hierdoor kan de JGZ extra contact 

hebben met ouders die met zorgvragen rondom 

jeugdigen te maken hebben, waarmee 

problemen met kortdurende en lichte 

ondersteuning kunnen worden verholpen. Dat 

maakt dat het hier gaat over preventie voor een 

meer kwetsbare doelgroep. 

 Dit besluit past binnen het beschikbare budget, 

waardoor er dus geen extra geld nodig is. 

 

  Energietoeslag  Op 27 november zijn de eerste ambtshalve 

betalingen gedaan en 12 december de tweede 

ronde ambtshalve betalingen.  



Na de ambtshalve betalingen kunnen inwoners 

die geen ambtshalve betaling hebben 

ontvangen een aanvraag indienen. Het 

overgrote deel van de inwoners die recht heeft 

op de toeslag heeft een ambtshalve betaling 

gekregen. De energietoeslag heeft landelijk 

gezien een zeer groot bereik, dit geldt ook voor 

Schagen. 

Kunst en Cultuur  KCARS De KCARS heeft sinds de ALV van 9 november 

een interim-bestuur. We zijn in goed overleg met 

dit bestuur en bieden desgewenst ondersteuning 

om deze periode goed in te richten. 

Simco Kruijer 

Economische Zaken   Economische Agenda Verschillende partijen hebben een zienswijze 

ingediend op de Economische Agenda. De 

komende tijd wordt gebruikt om deze zienswijzen 

te beoordelen en waar nodig te verwerken in de 

agenda. Doel van het college is om nog in Q1 de 

agenda vast te stellen. 

Haydar Erol  

 Vastgoed en 

Grondzaken 

Vastgoed en Grondzaken Eerder hebben het CDA en JessLokaal 

technische vragen gesteld over de kerk in Petten. 

Wethouders Erol en Kruijer zijn in gesprek gegaan 

met de eigenaar van de kerk, hierbij informeren 

wij u over de uitkomsten. In de kerk waren een 

café en een winkel gevestigd. De ruimte van de 

winkel is en wordt gebruikt voor activiteiten en 

evenementen. Zo is de kerk recent gebruikt als 

onderdeel van de kerstmarkt op het plein 1945. 

En voor een sinterklaasfeest. Het café is open bij 

activiteiten en gaat vanaf +/- april weer op 

reguliere basis open. 

Sociaal Domein Samenleving Dorpsontmoetingspunt Petten De huidige offerte voor de verbouwing van het 

DOP zal in samenspraak met hen worden 

geactualiseerd. De uitkomst hiervan zullen we in 

Q1 2024 ontvangen. Het Raadsvoorstel voor de 



verbouwing van het voormalig VVV kantoor zal in 

Q2 2024 worden aangeboden aan de raad. Dit 

punt zal worden toegevoegd aan de volgende 

versie van de LTP 

Hans Heddes 

Mobiliteit 
 

 Pilot VPA voor laden elektrische auto Van 1 december 2023 tot 1 oktober 2024 kan er 

een ontheffing aangevraagd worden voor het 

laden van een eigen elektrische auto middels 

een aansluiting vanuit huis, waarbij de kabel over 

openbaar gebied loopt dmv een kabelmat. Tot 

nu toe zijn er 25 aanvragen toegekend. 

Duurzaamheid & RO  Maatregelen tegen hittestress  Hittestress is een van de klimaatopgaven waar 
we komend jaar op gaan inzetten. Op basis van 
analyses zoeken we locaties waar de kans op 
hittestress groot is. We doen dit per dorpskern 
waarbij we concrete maatregelen gaan 
realiseren. Het kiezen van de beoogde locaties 
binnen een dorpskern en te nemen maatregelen 
stemmen we af met de dorpsraden. 

Openbaar Gebied  Inzicht in werkzaamheden Onze website is uitgebreid met een link naar de 
wegafsluitingen/werkzaamheden aan de weg in 
de provincie. Er kan op iedere dorpskern en straat 
worden gezocht. Zie Werk aan de weg | 
Gemeente Schagen. De dorpsraden zijn hier 
actief over geïnformeerd. 

  Pilot Veldbezoek dorpskernen Het team Ruimtelijk Beheer en het Serviceteam 
gaan een pilot veldbezoek aan dorpskernen 
starten. Doel van de pilot is te onderzoeken hoe 
de dorpsraad en gemeente samen het 
onderhoud van de dorpskern bespreken en hoe 
hier opvolging aan wordt gegeven. 

 

 

https://www.schagen.nl/werk-aan-de-weg
https://www.schagen.nl/werk-aan-de-weg

